

N

NGO MANG EPESSE LADY
TV Producer and Presenter on TéléSud
Researcher in Women's Rights and speaker



France



© CRÉDIT PHOTO

Lady NGO MANG EPESSE is born in Cameroon, she arrives in France in 1982 to continue her secondary school and Higher education. Student in Foreign Languages at the University of Rouen, then graduated from ISEG Paris in European Administration and International Affairs in 1989. she works on her own for ten years, creates and manages the Cabinet LINGUAE (professional trainings and translations), and COULISSES (media and culture).

Back to France in 1999, Lady commits herself to the civil society in favour of Women, and joins The Sorbonne for a DIU in Equal Opportunities for men and women at the Sorbonne. She carries out a research work in medias, about gender-relationship in society, produces and hosts the program “*Lady vous écoute*” broadcasted since 2008 on TéléSud channel, at the mythical Cognacq Jay street, in the 7th district of Paris. Member of the EGATER work group in 2013, a French Institution of the High Council for Equal opportunities between men and women, ambassador of the National Institute for Cervical cancer screening since 2015 and Secretary of the Muraille CRC Paris, International Christian Revival Center, moreover, to her credit, Lady NGO MANG EPESSE has been requested throughout the world to act as Master of Ceremony, Speaker, and to do

interviews with personalities, Head of States, First Ladies, human and women rights activists. 🌟

2015 - Ambassador of the National Cancer Institute

2013 - Member of the work EGATER group

2008 - She directs and host the program “*Lady vous écoute*”

N

NGO MANG EPESSE LADY
Productrice et Présentatrice TV sur TéléSud
Chercheuse en Droits des Femmes et conférencière



France



© CRÉDIT PHOTO

Lady NGO MANG EPESSE est née au Cameroun, elle arrive en France en 1982 pour y terminer ses études secondaires et supérieures. Etudiante en Langues Etrangères à l'Université de Rouen, puis diplômée de l'ISEG Paris en Gestion Européenne et Affaires Internationales en 1989, elle exerce dix ans au Cameroun à son compte, crée et dirige le Cabinet LINGUAE (formations professionnelle et traductions), et COULISSES (Média et culture).

Revenue en France en 1999, Lady s'engage dans la société civile en faveur de la cause des femmes, et intègre la Sorbonne pour le DIU Égalité des Chances femmes-hommes à la Sorbonne. Elle mène son travail de recherche dans les médias sur les rapports sociaux de genre, produit et présente l'émission “*Lady vous écoute*” diffusée depuis 2008 sur la chaîne TéléSud, à la mythique rue Cognacq Jay dans le 7^e arrondissement de Paris.

Membre du groupe de travail EGATER en 2013, instance française du Haut Conseil à l'Égalité des chances femmes-hommes, Ambassadrice de l'Institut National du Cancer en France pour le dépistage du cancer du col de l'Utérus depuis 2015, et Secrétaire de la Muraille du CRC Paris, Centre du Réveil Chrétien International, Lady NGO MANG EPESSE compte par ailleurs à son actif de nombreux événements

pour lesquels elle est sollicitée par des institutions dans le monde en sa qualité de Maitresse de Cérémonie, Conférencière, mais aussi pour des interviews avec des personnalités, Chefs d'Etats, Premières Dames, Militants des droits de l'homme et. des femmes ! 🌟

2015 - Ambassadrice de l'Institut National du Cancer

2013 - Membre du groupe de travail EGATER

2008 - Elle produit et présente l'émission “*Lady vous écoute*”